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Nařízení Státní veterinární správy – mimořádná veterinární opatření pro ČR ze dne 24. 11. 2021 – 

UKONČENO dne 22. 2. 2022 

 

Projednávané body: 

Doprava v Henčově 

1. omezení průjezdnosti a rychlosti vozidel obcí  

Magistrát žádosti o další retardér (2 zpomalovací prahy) nevyhověl, ale dopravní značení 3. 11. 2021 

řešil optickým zúžením vozovky – bílé šrafování na silnici v zatáčce směrem od zastávky MHD. Značení 

dle obyvatel provoz nezpomalilo a navíc se během několika týdnů opotřebením vytratilo. Ov bude 

nadále trvat na osazení komunikace retardéry. 

 

2. dočasná výjimka pro firmu ARDES k průjezdu obcí na skládku  

Magistrát obec o této skutečnosti informoval cedulí, kterou umístil na dopravní značky  

při vjezdu do obce a výjezdu z ní (směrem na skládku). Ov či obec, nikdo z dotčených nebyl o tomto 

záměru předem informován. Dle dotazu předsedy OV na městský odbor dopravy by firma ARDES měla 

odvážet stavební suť z bývalého statku na skládku. 

Podrobnější informace o této výjimce, rozsahu povolení, či jeho dodržování bude řešeno OV 

s magistrátem.  

 

Komplikovaná jednání se zastupiteli magistrátu 

Již z předchozího bodu týkajícího se dopravy je patrné, že komunikace mezi OV a MMJ není funkční. 

Jednou z příčin této situace může být nynější neobsazení funkce radního spolupracujícího 

s jednotlivými osadními výbory města (pan Libor Kuchyňa na tuto funkci rezignoval 5. 1. 2022).  

Dle informace vedení města do voleb tento post již nebude obsazován. Snahou Ov bude zlepšení  

a stabilizace komunikace s úřady města. 

 

Sociální zařízení u klubovny 

Zatím nebyl realizován příslib města dodat buňku se sociálním vybavením, které by nahradilo 

nevyhovující současné suché WC – kontejner byl městem použit k jiným účelům. Náhradním a zřejmě 

rychlejším řešením by mohlo být nalezení starší sociální buňky, na jejíž sanaci by se podílelo město, 

obec, případně by se finanční prostředky mohly najít pomocí sponzorských příspěvků. Toalety se 

nadále řadí k důležitým úkolům, které by se měly splnit. 

 



Majetkové vypořádání obce  

Pozemky pod klubovnou a okolo ní jsou již v majetku města.  Pozemky hřiště zůstávají k řešení 

příslušným odborům města. 

 

Kulturní život v obci 

Důležitým místem setkávání se jsou akce pořádané obcí, v poslední době to byly čarodějnice, MDD, 

nohejbal. Ov by měl více iniciovat, případně podporovat akce, které oživí obec. V nejbližším termínu to 

bude pálení čarodějnic. Organizace je zatím v řešení, ale už nyní je jisté, že vatra bude přesunuta  

na hřiště. 

PÁLENÍ ČARODĚJNIC v sobotu 30. dubna  

 

Návrh na pravidelné konání schůzek osadního výboru  

Schůze osadního výboru budou pravidelné, proběhnou vždy první v pátek v měsíci.                     

Příští schůze se uskuteční v pátek 1. dubna ve 20 hodin. 

 

 

Webové stránky obce 

Současné webové stránky by měly být zdrojem oficiálních informací, mohly by být prezentací obce. 

Stránky jsou občanům k dispozici rok, zatím nejsou dostatečně využívány. V obci existuje facebooková 

sociální síť. Dalším jednáním by tyto stránky spolu mohly koexistovat, čímž by občanům usnadnily 

komunikaci.  

 

 


